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Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 94. § alapján felvilágosítás kérése céljából "Milyen indokok alapján utasította
el a kormányzat a Jövő Nemzedékek Országgyűlési Biztosának a parlagfű kérdéssel
foglalkozó kormánybiztos kinevezésére szóló javaslatát?" címmel írásbeli kérdést kívánok
feltenni Szabó Imre környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter Úr !

Augusztus végére a pazlagfii pollenkoncentrációja Magyarországon elérte a „++++” (nagyo n
magas - a legmagasabb) fokozatot . A helyzet kezelésének halasztást nem tűrő szükségességét
elsősorban a betegek száma, azok fiatal kora és egészségi állapota jelzi .

Allergológusok szerint egyre több az allergiás, már csaknem kétmillió országszerte . A
leggyorsabban a súlyosabb betegeknek, és a több gyógyszert igényl ő betegeknek nőtt meg a
száma. Az orvosok szerint ráadásul arra lehet számítani, hogy a jövőben jelentősen
emelkedhet az allergiások száma.

A kialakult helyzet tarthatatlanságára a Jöv ő Nemzedékek Országgyűlési Biztosa is felhívta a
figyelmet augusztusi ajánlásában (J .1656/2009). A kormány válasza erre csak annyi volt ,
hogy nem fogadják el a zöld ombudsman javaslatát egy parlagfűvel foglalkozó kormánybizto s
kinevezésére.

Ha már a kormány által létrehozott tárcaközi bizottságnak – kell ő támogatás hiányában – nem
sikerült érezhetően javítani a parlagfií-helyzeten, akkor legalább érdemes lenne érdemben
megvizsgálni más szakemberek javaslatait.

Milyen indokok alapján utasította el a kormányzat a Jöv ő Nemzedékek Országgyűlési
Biztosának a parlagfű kérdéssel foglalkozó kormánybiztos kinevezésére szóló javaslatát ?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2009. szeptember 3.
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